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Radna Miasta Poznania  

Maria Lisiecka- Pawełczak  

 

 

Szanowny Pan  

Jacek Jaśkowiak  

Prezydent Miasta Poznania  

 
Interpelacja w sprawie: Obsługi komunikacyjnej pod kątem dojazdu do szkoły na 
Umultowie.  

 

Ze wstępnych informacji wynika, że Zarząd Transportu Miejskiego planuje zmiany związane 
z obsługą komunikacyjną dojazdu do Zespołu Szkolno Przedszkolnego przy ul. Ślazowej.   

Bardzo proszę o przestawienie koncepcji zmian w funkcjonowaniu komunikacji miejskiej.  

Jedocześnie mam nadzieje, że zmiany nie polegają na likwidacji istniejącej linii autobusowej 
nr 188/98. Mimo prawdopodobnie niskich potoków pasażerskich proszę pamiętać, że jest to 
jedyna forma dojazdu komunikacją miejską dla dzieci z Moraska do szkoły na Umultowie.   

 

 

  

 

 

 

Z poważaniem,  

Maria Lisiecka- Pawełczak  


